
Referat fra regionstyremøte i Misjonssambandet Midt-Norge web 

Dato: 5. juni 2024 kl 1800 – 1855 
Sted: Teams  
 

Til stede: Ragnar Bliksås, Janne Grete Høivik, Eli Skei Kvakland, Jan Petter Opedal, Bjørn Olav Sørhus.  
Fra administrasjonen: Irene Sandberg Sæther og Atle Ølstørn. Ingen ungleder er ansatt. 
 
Forfall: Åshild Hugdal, Johannes Sandstad  
 

Sak 59/24 Informasjon om status for regionkonferansen                                                                                           

Det er pr i dag påmeldt 244 deltakere, herav 52 barn/ungdom og 102 deputerte. 
Gjennomgang av rutiner ved nattverden, der regionstyret er med og deler ut nattverden.  
Gjennomgang av hvem av regionstyret som kan delta ved registreringen fredag kveld og lørdag formiddag. 
 
Vedtak: Orienteringen tas til etterretning. 
 

Sak 60/24 Godkjenning av referat                                                                                                                 

Saksdokument: 
➢ Referat regionstyremøte 21.5.24 ordinært og web 

 
Vedtak: Referatene godkjennes.  
 

Sak 61/24 Nominasjon av kandidater til styret for Rødde – jf sak 53 

Det ble gjort følgende vedtak i styremøtet 26.5.24, sak 53/24: 
a. Øyvind Ugedal og Ståle Sugustad foreslås som faste medlemmer i styret for Rødde Folkehøgskole AS 

i tiden juni 24 – april 26. Anders Hoås, Lisa Obrestad og Kaja Kvan Haugen foreslås, i nevnte 
rekkefølge, som henholdsvis 1., 2. og 3. varamedlem for juni 24 – april 25.  

b. Bertil Halsen foreslås som styreleder og Oddrun Brønstad som nestleder.  
c. Regionadministrasjonen arbeider videre med rekruttering av det siste styremedlemmet 

 
Den siste kandidaten, Randi Johanne Sæther Bakken ble klar denne uka.  
 
Vedtak: Randi Johanne Sæther Bakken foreslås som fast medlem i styret for Rødde Folkehøgskole AS i 
tiden juni 24 – april 26.  
 

Sak 62/24 Samtale om saker til Generalforsamlingen for Rødde Folkehøgskole                                                                                                                   

Regionstyret tok en samtale om sakene som var framlagt til dagens generalforsamling for Rødde 
Folkehøgskole AS og skolens situasjon vedr. lavt elevtall. 
 

 

Referent Irene Sandberg Sæther 


